
 

Teknik- og Miljøforvaltningen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Christianshavns Lokaludvalg bad mig i sit møde den 26. februar 
2020 gøre jer opmærksom på, at lastbilerne, der transporterer jord fra 
byggepladsen på Papirøen, taber jord i Prinsessegade.  
 
Der er tale om så meget tabt jord, at gaden til tider henstår i mudder, 
ligesom afløbsristene stopper til, selv om der jævnligt fejes. 
 
Vi forstår, at der er tale om meget forurenet jord, hvorfor der straks 
bør sættes ind over for problemet. 
 
Modsat hvad der tidligere er afgivet løfte om, køres der jord fra 
Papirøen ad Prinsessegade i de tidsrum, hvor skolebørn er på vej til 
Christianshavns Skole og Døttreskolen. Dette forhold beder vi også 
forvaltningen om at se på. 
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Poul Cohrt, 
formand 
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